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Bekanntmachung gemäß § 93 Abs. 2 BörseG. 
 
Die voestalpine AG teilt hiermit gemäß § 93 Abs. 2 Börsegesetz mit, dass die Macquarie 
Bank Limited, UK, am 8. Juli 2011 Terminkontrakte (Futures) über Aktien der voestalpine 
AG erworben hat, die Stimmrechte von 6,83 % des Grundkapitals der voestalpine AG 
umfassen. Mit 11. Juli 2011 hat die Macquarie Bank Limited, UK, Terminkontrakte 
(Futures) über Aktien der voestalpine AG verkauft, so dass die Macquarie Bank Limited 
mit diesem Datum gesamt Terminkontrakte (Futures) über Aktien der voestalpine AG hält, 
die Stimmrechte von 1,27 % des Grundkapitals der voestalpine AG umfassen.    
 
 
 
Notice pursuant to § 93 (2) Austrian Stock Exchange Act 
 
Pursuant to § 93 (2) of the Austrian Stock Exchange Act, voestalpine AG hereby gives 
notice that at 8 July 2011 Macquarie Bank Limited, UK, acquired future contracts regarding 
shares of voestalpine AG that represent voting rights in the amount of 6,83% of the share 
capital of voestalpine AG. At 11 July 2011 Macquarie Bank Limited, UK, sold future 
contracts regarding shares of voestalpine AG so that with effect 11 July 2011 Macquarie 
Bank Limited in total holds future contracts regarding shares of voestalpine AG that 
represent voting rights in the amount of 1,27% of the share capital of voestalpine AG. 
 


